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Miljö- och hälsoskyddsnämnden 

Lantmäterinämnden 

För övrigt 

 

 

 
Foto: Holger Ellgaard, Wikimedia. 

  

 

 

Välkomna till det tredje och årets sista utgåva av nyhetsbrevet från Täby 

Villaägareförening! 

 

Föreningen jobbar för att alla ska kunna bo bra i sitt eget hus och många av de beslut som fattas i 

kommunen är viktiga för villaägarna. Med det här nyhetsbrevet vill vi regelbundet informera om 

det som händer i kommunens ledning och som har betydelse för villaägarna.  

 

Nummer 3 handlar i huvudsak om vad som hände i kommunen under hösten 2023. 

Nyhetsbrevet kommer att utvecklas med tiden. Alla synpunkter är välkomna! Mejla till: 

tabyvillaagarforening@gmail.com  

 

GOTT NYTT ÅR önskar 

 

Bernt Karlsson 

Ordförande 

 

 

 

Den som vill veta mer om något beslut kan gå in på  

https://www.taby.se/kommun-och-politik/politik-och-beslut/handlingar/ 

 

  

NR 3, DECEMBER 2023 
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https://www.taby.se/kommun-och-politik/politik-och-beslut/handlingar/
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KOMMUNFULLMÄKTIGE  

 

 Mikael Jensen (M), ordförande i Kommunfullmäktige.  

 

 

Under fullmäktiges sammanträde i oktober beslöts att utöka låneramen för ”Käppalaförbundet”. 

Förbundet består av ett antal kommuner, inklusive Täby, som gemensamt renar sitt 

avloppsvatten. Det kommer att krävas investeringar på cirka två miljarder, och fullmäktige beslöt 

att öka förbundets låneram till drygt fyra miljarder kronor (§ 130).  

 

I ett annat beslut framkom att kommunen förvaltar omkring 900 miljoner kronor i kapital. (§ 

129) 

 

Länk till protokollet från kommunfullmäktiges möte den 9 oktober 2023 

 

Nästa fullmäktigemöte, i början av november, innehöll beslut om ett markanvisningsavtal 

rörande fastigheten Rönninge 3:5, ett marköverlåtelseavtal i Roslags-Näsby och ett ramavtal 

avseende Södra Midgårds verksamhetsområde i Täby kyrkby. Ingen av punkterna hade till synes 

någon direkt relevans för villaägare.  

Mötet antog också en ”Byggstrategi för Täby kommun”. Strategin avsåg dock hur kommunen ska 

bygga sina egna fastigheter. 

 

Länk till protokollet från kommunfullmäktiges möte den 6 november 2023 

 

 

  

https://doc.taby.se/handlingar/Kommunfullm%C3%A4ktige/2023/2023-10-09/Protokoll/Protokoll%20KF%202023-10-09.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Kommunfullm%C3%A4ktige/2023/2023-11-06/Protokoll/Protokoll%20KF%202023-11-06.pdf
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KOMMUNSTYRELSEN  

 

 Erik Andersson (M), ordförande i Kommunstyrelsen.  

 

Under kommunstyrelsens första möta sedan det förra nyhetsbrevet, den 25 september, höll vd 

för Norrvatten, Andreas Thunberg, en information om den framtida vattenproduktionen. Några 

detaljer från denna information framgick dock inte av protokollet.  

 

För övrigt gick man igenom ”Uppföljning av intern kontrollplan per den 31 juli 2023”, som 

visade att de flesta kontrollområden fungerar bra (§ 123).  

 

Kommunstyrelsens möte den 23 oktober handlade till stor del om taxor. I ett förslag ska 

grundavgiften för avfallshantering höjas med tre procent, för att täcka ökade kostnader. Enligt 

förslaget ska den rörliga avgiften för osorterat avfall tas bort, i och med att det blir obligatoriskt 

att sortera matavfall. Med den rörliga avgiften inräknad blir de totala höjningarna mellan sex och 

25 procent, beroende på val av tjänst (§ 147) Det slutliga beslutet ska tas av kommunfullmäktige.  

 

För VA-taxan beslöts en höjning med 24 procent, med vissa undantag. Se länken ned för 

tjänsteutlåtandet om höjningen av VA-taxan.  

 

Tjänsteutlåtande angående höjning av VA-taxan 2024 

 

Rörande ”Taxa för bygglov, planering, kart- och mättjänster” beslöts en generell höjning med 6,6 

procent (§ 149) 

 

Mötet behandlade också förslaget till kommunens budget för 2024. Protokollet blev väldig långt 

eftersom två partier hade lagt egna förslag till budgetar.  

 

Mötet den 13 november innehöll inga beslut av direkt villägarintresse. Däremot diskuterades ett 

yttrande från kommungruppen Stockholm Nordost angående Trafikverkets utredning om 

förbättrad tillgänglighet i stråket Häggvik – Rosenkälla. Länk till Tjänsteutlåtandet finns nedan.  

 

Länk till Tjänsteutlåtande om stråket Häggvik - Rosenkälla 

 

Under mötet den 4 december diskuterades bland annat planerna på en expressbusslinje Upplands 

Väsby – Vallentuna – Arninge.  

https://doc.taby.se/handlingar/Stadsbyggnadsn%C3%A4mnden/2023/2023-10-17/Handlingar/07.01%20Tj%C3%A4nsteutl%C3%A5tande%20VA-taxa%20f%C3%B6r%20T%C3%A4by%20kommun.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Kommunstyrelsen/2023/2023-11-13/Handlingar/09%20Tj%C3%A4nsteutl%C3%A5tande%20KS%20-%20Yttrande%20fr%C3%A5n%20Stockholm%20Nordost%20avseende%20H%C3%A4ggvik-Rosenk%C3%A4lla.pdf


__________________________________________________________________________________ 

4 
 

 

Länk till protokollet från kommunstyrelsens möte den 25 september 2023 

 

Länk till protokollet från kommunstyrelsens möte den 23 oktober 2023 

 

Länk till protokollet från kommunstyrelsens möte den 4 december 2023 

 

 

STADSBYGGNADSNÄMNDEN 

 

 Johan Algernon (M), ordförande i Stadsbyggnadsnämnden.  

 

 

Sedan föregående nyhetsbrev har Stadsbyggnadsnämnden avverkat tre möten. På det första, den 

19 september förekom några mindre stadsplaneärenden och man beslutade också om påföljder 

för åtgärder som genomförts utan bygglov.  

På mötet den 17 oktober förbereddes frågan om de avgiftshöjningar som kommunstyrelsen 

sedermera beslutade om. 

Den 14 november tog nämnden bland annat upp frågan om sex stycken laddningsstationer för 

elbilar. Länk till Tjänsteutlåtandet nedan. I övrigt ägnades en stor del av mötet åt utbyggnaden av 

västra Boulevarden i Näsbypark. 

 

Länk till Tjänsteutlåtande om laddningsstationer 

 

Protokoll från Stadsbyggnadsnämndens möte den 19 september 2023 

 

Protokoll från Stadsbyggnadsnämndens möte den 17 oktober 2023 

 

Protokoll från Stadsbyggnadsnämndens möte den 14 november 2023 

 

  

https://doc.taby.se/handlingar/Kommunstyrelsen/2023/2023-09-25/Protokoll/Protokoll%20KS%202023-09-25.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Kommunstyrelsen/2023/2023-10-23/Protokoll/Protokoll%20KS%202023-10-23.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Kommunstyrelsen/2023/2023-12-04/Protokoll/Protokoll%20KS%202023-12-04.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Stadsbyggnadsn%C3%A4mnden/2023/2023-11-14/Handlingar/06.01%20Tj%C3%A4nsteut%C3%A5tande%20anskaffning%20avseende%20anl%C3%A4ggande.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Stadsbyggnadsn%C3%A4mnden/2023/2023-09-19/Protokoll%20fr%C3%A5n%20stadbyggnadsn%C3%A4mndens%20sammantr%C3%A4de%20den%2019%20september%202023.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Stadsbyggnadsn%C3%A4mnden/2023/2023-10-17/Protokoll%20fr%C3%A5n%20stadsbyggnadsn%C3%A4mndens%20sammantr%C3%A4de%20den%2017%20oktober%202023%20.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Stadsbyggnadsn%C3%A4mnden/2023/2023-11-14/Protokoll%20fr%C3%A5n%20stadsbyggnadsn%C3%A4mndens%20sammantr%C3%A4de%20den%2014%20november%202023.pdf
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KULTUR- OCH FRITIDSNÄMNDEN  

 

 Carl Henrik Svenson (M), ordförande i Kultur- och fritidsnämnden.  

 

 

Kultur- och fritidsnämnden hade inga ärenden av direkt intresse för Täbys villaägare under sitt 

höstens möten.  

Man avhandlade bland annat musikskolan, en biblioteksplan och bidrag Roslags-Näsbys 

Scoutkår, vilket kanske kan vara av visst allmänt intresse.  

 

 

NAMN- OCH SKÖNHETSRÅDET 

 

Namn- och skönhetsrådet har haft två möten sedan det senaste nyhetsbrevet. På det första mötet 

förekom inget av specifikt villaägarintresse, och inte på det andra heller. Under det andra mötet 

presenterades dock finalisterna till Täby stadsbyggnadspris år 2023.  

 

Utmärkelsen gick senare till stadsvillorna i Roslags-Näsby. Arkitekter var Sandell-Sandberg och 

landskapsarkitekten Paju arkitektur. 

 

 

 

Namn- och skönhetsrådets vice ordförande Mats Nordström (L) är kanske 

mindre känd. Rådets ordförande, Johan Algernon, är tämligen välkänd i 

Täby.  

 

 

 

 
(Foto: Från kommunens hemsida.) 
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SÖDRA ROSLAGENS MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMND  
 

Under mötet i oktober behandlades en avfallsplan. Planen omfattar bland annat skrivningar om 

kompostering och omhändertagande av bortgångna sällskapsdjur.  

 

Länk till utkast till avfallsplan 

 

 

LANTMÄTERINÄMNDEN  
 

Lantmäterinämnden hade synbarligen inte några frågor av direkt villaägarintresse under hösten.  

 

Länk till Lantmäterinämndens möte den 19 oktober 2023 

 

 Leif Odselius (L), ordförande i lantmäterinämnden 
(Foto: Täby kommuns hemsida.) 

 

 

 

  

https://doc.taby.se/handlingar/S%C3%B6dra%20Roslagens%20milj%C3%B6%20och%20h%C3%A4lsoskyddsn%C3%A4mnd/2023/2023-10-18/Handlingar/7.2%20Bilaga%201.%20F%C3%B6reskrifter%20om%20avfallshantering%20i%20T%C3%A4by%20kommun.pdf
https://doc.taby.se/handlingar/Lantm%C3%A4terin%C3%A4mnden/2023/2023-10-19/Protokoll%20fr%C3%A5n%20lantm%C3%A4terin%C3%A4mndens%20sammantr%C3%A4de%20den%2019%20oktober%202023.pdf
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FÖR ÖVRIGT 
 

TRYGGHET 

 

Täby är enligt en undersökning en av tre kommuner i Stockholms län med minst antal 

personskador, olyckor och brott. 

 

Länk till trygghetsundersökningen 

 

 

 

SNÖRÖJNING 

 

Täby har cirka 30 mil vägar och 28 mil gång och cykelvägar. Arbetet utförs med Peab som 

entreprenör. 

Täby kommun ansvarar också för snöröjning av kommunala fastigheter som förskolor, skolor 

och äldreomsorg, vilket utförs av EkoMiljö & Mark AB. 

Snöröjningen startar vid ett visst snödjup och djupet varierar beroende på vilken sorts väg eller 

plats det är. Kommunen informerar ingående om verksamheten på sin hemsida.  

 

Länk till Täby kommuns information om snöröjning

 

https://www.taby.se/nyheter/2023/december/tryggt-i-taby-enligt-ny-undersokning/
https://www.taby.se/stadsplanering-och-trafik/trafik-och-gator/skotsel-av-gator-och-vagar/snorojning-och-sandning/

